
 

                                                                                            

Interviews Pilotproject Parkstraat Arnhem 

 

De heer Gerrits, omwonende 

De heer Gerrits is omwonende en woont sinds 1985 op zijn huidige adres. Daardoor is hij zeer goed 

bekend met de ins en outs van het project. Hij reageert positief over hoe het werk wordt opgepakt, 

ondanks dat het enige tijd geduurd heeft voordat daadwerkelijk de schop de grond in ging. 

De werkwijze nabij de bomen waardeert hij zeer. Hij vertelt op detail niveau over de werkvolgorde 

en geeft de mensen die dagelijks aan het werk zijn de complimenten. “Het inpakken van de 

boomstammen, het opsnoeien, de trekproeven tot en met het handmatig vrij graven van de 

wortels heb ik nauwlettend in de gaten gehouden”, aldus de heer Gerrits. “De boomexperts van 

ETS waren zeer sympathiek en gemakkelijk aanspreekbaar op het moment dat ik vragen stelde.  

Wij als bewoners zijn goed geïnformeerd en voelen ons betrokken bij dit project. In dit project is 

zeer goed te zien dat afspraken die vooraf gemaakt zijn, goed worden nagekomen”.  

Ook het plaatsen van loopschotten en overige afzettingen als lage bouwhekjes en 

vooraankondiging wordt als prettig ervaren. Mensen kunnen vlot en comfortabel thuis komen, al is 

het tijdelijk gemis van een aantal parkeerplaatsen enigszins vervelend. De heer Gerrits heeft er 

geen moeite mee dat er vanwege instabiliteit enkele bomen sneuvelen, er worden immers nieuwe 

bomen voor teruggeplaatst. Vroegtijdige en duidelijke communicatie geeft veel draagvlak, er zijn 

geen nieuwe klachten maar wel enige twijfel bij het vervolg van de wijkvernieuwing. 

Mevrouw van Merode, omwonende 

Mevrouw van Merode is omwonende en duidelijk over het project. “Er moest een keer iets 

gebeuren” vertelt ze. “De bestaande bomen mochten wat mij betreft wel weggehaald of vervangen 

worden. Het is goed dat ze onlangs zijn gesnoeid, de lichtinval is daarna beduidend beter 

geworden. Mijn haag die op de erfafscheiding staat maar tevens over de erfscheiding groeit, mag 

door Roelofs onder begeleiding van de groenexpert terug worden gesnoeid, zodat aanleg van het 

nieuwe trottoir mogelijk is”. 

Mevrouw de Water, omwonende 

Mevrouw de Water, ook bewoner van de Parkstraat, beaamt het parkeerprobleem en is ook 

benieuwd naar de openbare verlichting. Er is uitgelegd dat in het proefvak voorafgaand aan het 

vernieuwen van de trottoirs, nieuwe kabels gelegd worden voor het nog op te stellen 

verlichtingsplan. In een nieuwe fase voor de herinrichting van de Parkstraat zal nader bekend 

gemaakt worden hoe dit ingevuld wordt. 

De heer Dobbelsteen, omwonende 

De heer Dobbelsteen is omwonende en heeft niet veel van de werkzaamheden gemerkt omdat hij 

een week op vakantie is geweest. “In mijn beleving valt overlast mee, maar kritische noot is het 

parkeerprobleem”, aldus de heer Dobbelsteen. “Het parkeren was voor de herinrichting niet 

gemakkelijk maar tijdens de werkzaamheden nog lastiger”. 

Jaap Kaspers, buitendienstmedewerker ETS 

Jaap Kaspers is buitendienstmedewerker en groen expert van ETS. Jaap is in het veld de 

vooruitgeschoven post van ETS (European Tree Service). Hij geeft adviezen omtrent de 

uitvoeringstechniek en werkwijze in de nabijheid van en met de bomen. “Vanaf de start van dit 

project werd er nauw samengewerkt met de medewerkers van Roelofs. De samenwerking verloopt 

goed, er is dagelijks overleg met de uitvoerder en grondwerkers van Roelofs waarbij zijn adviezen 

worden opgevolgd. Er is voldoende tijd om mijn eigen werkzaamheden aan de bomen uit te voeren 

en ik overleg met regelmaat met overige specialisten van ETS”, aldus de heer Kaspers. 



 

 

                                                                                                                  

Frans Kasbergen, archeoloog 

Frans Kasbergen is archeoloog en werkzaam bij SOB Research. Bij projecten als deze, waarbij 

rioolvervanging plaatsvindt en gegraven moet worden om plantvakken te realiseren en 

huisaansluitingen te vernieuwen, is het binnen gemeente Arnhem gewoonte om deze 

werkzaamheden onder toeziend oog van een archeoloog uit te voeren. De locatie Spijkerkwartier 

heeft een rijke historie en komt hier als gebied voor in aanmerking. Hij vertelt dat hij het goed kan 

vinden met de toezichthouder van gemeente Arnhem, de boomexpert en de ploeg mensen van 

Roelofs. “Er is voldoende ruimte om mijn werk goed en vakkundig uit te voeren en ik zal mijn 

bevindingen en vondsten vastleggen in een evaluatie rapport”, aldus Frans Kasbergen  “Afgelopen 

week is er een sloten stelsel ontdekt met aanwezig hout vermoedelijk uit de Middeleeuwen. In het 

evaluatie rapport staan aanbevelingen hoe gemeente Arnhem hier mee om kan gaan. De 

verwachting op andere noemenswaardige vondsten is gering”. 

Henri Lamberink, uitvoerder Roelofs 

Henri Lamberink is uitvoerder bij Roelofs en werkzaam op dit project. Henri onderhoudt dagelijks 

contacten met de toezichthouder van gemeente Arnhem, de archeoloog, de boomexperts en is de 

vraagbaak voor de buurtbewoners en andere belangstellenden. “Alle gespreksverslagen worden 

bijgehouden in een logboek en gedeeld met gemeente Arnhem, waarbij in 9 van de 10 gevallen 

een passende oplossing geboden wordt mocht iemand problemen ondervinden vanwege dit 

project”. 

“Opvallende zaken tijdens de uitvoering zijn het grote aantal kabels en leidingen (al dan niet vooraf 

bekend) en de diepe ligging van de huisaansluitingen. De beperkte ruimte zorgt voor meer aan- en 

afvoerbewegingen. Dit zou als hinder gezien kunnen worden door aanwonenden, maar is 

noodzakelijk om voetpaden vrij te houden en zodoende bereikbaarheid te kunnen bieden. Alle 

materialen kunnen nu eenmaal niet opgeslagen worden binnen het werkgebied. Nu zichtbaar wordt 

wat bijkomende werkzaamheden aan de bomen voor gevolg hebben, wordt deze week een nieuwe 

planning gemaakt en besproken met gemeente Arnhem en met de aanwonenden langs dit 

werkvak”. 

 


